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Agenda 

1. Opening  
 

De wethouder heet de aanwezigen van harte welkom bij de digitale vergadering van 
de brede Participatieraad ‘Veldhoven aan Tafel’. De vertegenwoordiger GGzE de Boei, 
Metha Visser, sluit aan als nieuw lid. Verder is er een afmelding ontvangen van de 
vertegenwoordigers vanuit het Wijkplatform Veldhoven-dorp en de Prins Willem-
Alexanderschool. 
 
De aanwezigen hebben verder geen op- of aanmerkingen voorafgaand de vergadering 
bij de voorgestelde agenda. De wethouder stelt de agenda vast. 
 

2. Verzonden stukken 
 
De wethouder geeft aan dat er verschillende stukken verzonden zijn. Iedereen heeft 
alle stukken ontvangen. Naar aanleiding van de verzonden stukken worden er 
verschillende vragen gesteld en opmerkingen gedeeld. Zoals over het 
uitvoeringsprogramma ‘Lokaal gezondheidsbeleid’ en ‘Onderwerpen Veldhoven aan 
Tafel 2021’. Deze zijn geplaatst bij het betreffende agendapunt. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

3. Mededelingen 
 

1. Begrotingsbehandeling 2021 
 
De begrotingsbehandelingen voor 2021 zijn afgerond. De wethouder deelt een aantal 
highlights, waaronder: 

- De inkomensnorm van de bijzondere bijstand wordt verhoogd van 105% 
naar 110%. Hiervoor zijn extra middelen gereserveerd. 

- De Pilot ‘Wijk-GGD’er’ wordt vanwege succesvolle resultaten voortgezet. 
- De financiële positie van de Ergon is sinds de decentralisaties in 2015 

verslechterd. Sindsdien zijn de middelen vanuit het Rijk verlaagd. Hierom is 
er een strategische koers bepaald om de dienstverlening te waarborgen, 
waarvoor extra financiering van de gemeente nodig is. Dit is goedgekeurd 
door de raad.  

- De initiatiefnemers van Fit Veldhoven, waarvoor in de begroting extra 
financiering voor is vrijgemaakt, willen de werkzaamheden overdragen. 
Hierover worden gesprekken gevoerd met Cordaad.  

- Tot slot zijn er extra middelen toegekend voor CJG. Deze middelen worden 
ingezet om de verbinding tussen CJG, de huisartsen en scholen te 
versterken. 

 
De individuele burger bevraagt waarom er geld over is binnen de kostenpost ‘Wmo’. 
Eerder werd gedeeld dat er juist een tekort was. De wethouder licht toe dat er nog 
steeds een groot verschil is tussen de Rijksbijdrage Wmo en de daadwerkelijke 
uitgaven. Dit tekort wordt opgevangen met (een hoop) eigen middelen van de 
gemeente. Het aantal inwoners dat gebruik maakt van de Wmo stijgt nog steeds. 
Echter, door corona worden niet alle Wmo-toekenningen verzilverd. Niet iedereen 
vindt het prettig om in deze tijd een huishoudelijke hulp over de vloer te hebben. 
Daarom geven we minder uit dan verwacht, maar heerst er nog steeds een groot 
tekort ten opzichte van de Rijksmiddelen. 
 

2. Doordecentralisatie Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang 
 
De wethouder licht toe dat vanwege de doordecentralisatie van Beschermd Wonen de 
bijbehorende middelen straks naar de regiogemeenten gaan. Nu ontvangt de 
gemeente Eindhoven, als centrumgemeente, deze middelen.  
 
Deze middelen worden verdeeld aan de hand van een objectieve maatstaaf, welke niet 
afhankelijk is van hoe het aanbod is georganiseerd in de betreffende gemeente. 
Daardoor kan het zijn dat een gemeente minder middelen krijgt dan nodig heeft (en 
andersom). Hierdoor kampen deze gemeenten straks met een tekort op Beschermd 
Wonen. Daarom gaan de gemeenten in onze regio de komende twee jaar, uit 
solidariteit, door op de oude voet alsof er dus nog geen doordecentralisatie heeft 
plaatsgevonden.  
 
Een andere ontwikkeling is dat een inwoner die langdurig afhankelijk is van 
Beschermd Wonen wordt overgeplaatst van de Wmo naar de Wet langdurige zorg. 
Doordat deze cliënten uit ons bestand gaan, wordt de Rijksbijdrage verlaagd. Het is 
nog bekend of deze verlaging evenredig loopt met de daadwerkelijke kosten van deze 
cliënten. We verwachten in het tweede halfjaar van 2021 hier meer duidelijkheid over 
te hebben. 
 
Om deze processen goed begeleiden is nieuwe (tijdelijke) medewerker aangesteld, 
namelijk Imke Kemper. Tijdens het eerste kwartaal van 2021 zal zij aansluiten om wat 
meer over deze ontwikkeling te vertellen. 
 
Tot slot verwijst de Wethouder vanwege de maatschappelijke opvang naar de 
ontwikkelingen bij ’t Eindje in de gemeente Eindhoven. Hiervoor komt volgend jaar 
24/7 opvang voor in plaats. 



 
 
 

3. Inkoop Jeugd 
 
Tijdens de vorige vergadering is toegelicht waarom de gemeente Veldhoven overstapt 
naar ‘Een 10 voor de Jeugd’. Aanvullend wordt door de vertegenwoordiger Jeugd- en 
Pleegzorg gedeeld dat er zorgen zijn of deze overstap invloed heeft op de indicaties. 
De wethouder licht toe dat deze overstap geen invloed heeft, omdat de indicaties door 
gemeenten individueel worden bepaald.  
 

4. Extra handen voor de zorg  
 
Vanwege personeelstekort loopt de zorg in de regio vast. Daarom is het initiatief ‘Extra 
handen voor de zorg’ opgestart. Samen met 20 andere regiogemeenten is er gezocht 
naar extra hulp voor in de zorg.  In totaal waren er 80 aanmeldingen en daarvan zijn 
er 60 mensen al geplaatst bij een zorginstelling. Dit zijn bijvoorbeeld inwoners die 
voorheen in de horeca werkten. De wethouder vraagt aan de leden om dit initiatief 
onder de aandacht te blijven brengen. Geïnteresseerden kunnen zich melden via 
www.veldhovenvoorelkaar.nl. 
 

5. Vroegsignaleren van schulden  
 
De beleidsmedewerker Armoede en Schulden geeft een presentatie over het initiatief 
‘Vroegsignalering van schulden’. Met dit initiatief komen inwoners met 
betalingsachterstanden bij vastenlastenpartners eerder in beeld. De gemeente biedt 
deze inwoners hulp aan. De aanleiding van dit initiatief ligt bij de gewijzigde Wet 
gemeentelijke schuldhulpverlening die per 1 januari 2021 ingaat.  

 
De vertegenwoordiger van GGzE de Boei deelt dat de drempel om schuldhulp aan te 
vragen hoog kan zijn. Wat kan helpen is dat alle partijen onder één dak komen te 
zitten en dat de gemeente zelf bewindvoerders in dienst neemt. De wethouder licht 
het samenwerkingsverband ‘de Veldwijzer’ toe. De beleidsmedewerker Armoede en  
Schulden vult aan dat vooral grote gemeenten in staat zijn om bewindvoerder in 
dienst te nemen vanwege de schaalgrootte. 
 

6. Brief aan afwezige leden 
 
Leden die langer dan een jaar niet deelnamen aan een vergadering hebben op 11 
november 2020 een brief hierover ontvangen. Van drie partijen hebben we een reactie 
ontvangen. 

- Sondervick en Pwa sluiten voortaan structureel aan. 
- Lunetzorg heeft het lidmaatschap opgezegd. 

IDRIS 18- heeft ondanks een herinnering niet meer gereageerd, deze partij wordt 
uitgeschreven.   
 
Door de vertegenwoordiger van de Seniorenraad wordt opgemerkt dat er geen 
jeugdigen aangesloten zijn bij Veldhoven aan Tafel. De wethouder licht toe dat hier 
wel pogingen toe zijn gegaan en dat dit een aandachtspunt blijft. Wanneer een 
onderwerp wordt geagendeerd rondom Jeugd zouden we mogelijk terecht kunnen bij 
de Jongerenwerkers van Cordaad of de achterban van de huidige leden van VaT.  
 

7. Jaarplanning 2021 
 
De leden van Veldhoven aan Tafel willen graag eerder inzicht in de 
(beleids)onderwerpen die op de agenda komen. Daarom hebben de leden de 
onderwerpen voor VaT 2021 ontvangen. De vertegenwoordiger van de Seniorenraad 
deelt dat deze onderwerpenlijst en het tijdspad zelf in de loop van het jaar verder kan 
worden ingevuld.  
 

http://www.veldhovenvoorelkaar.nl/
https://www.veldwijzer.net/


 
 

4. Terugkoppelingen vanuit werkgroepen 
 

1. Werkgroep ‘Werkwijze VaT’ 
 
De individuele burger geeft namens de werkgroep een presentatie over het ontwerp 
van de nieuwe werkwijze Veldhoven aan Tafel. Dit ontwerp wordt nog verder 
vastgelegd in de nadere (beleids)regels en een jaarplan. Deze worden tijdens de 
volgende vergadering voorgelegd aan de leden.   
 
Door verschillende leden en de wethouder worden complimenten gegeven over de 
opzet van de nieuwe werkwijze. Wel worden er een aantal aandachtspunten gedeeld.  

- Door een vertegenwoordiger van de Seniorenraad worden zorgen gedeeld 
over de benodigde inzet en dus bezetting van Veldhoven aan Tafel. Een 
vertegenwoordiger van de Seniorenraad begrijpt deze zorgen. Wel hebben de 
leden bij een eerdere bevraging aangegeven zich extra te willen inzetten, 
zodat er met het VaT meer kan worden bereikt.  

- Daarnaast worden er enkele opmerkingen gedeeld over de onderwerpen van 
de belangenwerkgroepen. Door de vertegenwoordiger van de Seniorenraad 
wordt gedeeld dat de invulling van de belangenwerkgroepen met VaT samen 
wordt ingericht.  

- De wethouder vult aan dat de experts van de projectteams kunnen bestaan 
uit ambtenaren en er bepaalde juridische zaken nog getoetst moeten 
worden. Verder wordt haar voorstel aangenomen om steunfractieleden ook 
uit te sluiten voor een lidmaatschap en de eisen van de deelnemende 
organisaties scherper te omschrijven.  

 

5. Ingebrachte agendapunten/vragen 
 

1. Gaat de gemeente Veldhoven ook meedoen aan het initiatief ‘collectief 
schuldregelen’? (ingebracht door de individuele burger) 

 
De wethouder licht toe dat de gemeente (nog) niet deelneemt aan dit initiatief, maar 
een deelname in de toekomst wordt niet uitgesloten. Dit initiatief wordt namelijk 
landelijk verder opgeschaald, net als andere initiatieven in het schuldendomein. Denk 
aan de Nederlandse schuldhulproute en het schuldenknooppunt. Wij volgen deze 
initiatieven. Vanwege de financiële situatie in Veldhoven moeten wij keuzes maken en 
dat vraagt om prioriteren.  
 
Dat wil niet zeggen dat wij stil zitten. Zo staan in wij contact met een aantal 
werkgevers in de regio. Deze werkgevers hebben aangegeven zich verder te willen 
inzetten voor schuldenproblematiek en stellen daar ook middelen voor beschikbaar. Er 
wordt soms dus casuïstiek bij hen onderbracht. Een andere ontwikkeling is dat wij 
druk bezig zijn met de implementatie van vroegsignalering.  
 

2. Doet de wethouder sociaal domein mee aan het overleg met de 
Zorgwethouders van de Kempengemeenten? Hierin is gesproken over het 
gemist van de weekendapotheek bij het MMC. Hoe staat het daar mee? 
(ingebracht door de individuele burger) 

 
De wethouder licht toe dat de wethouders een brief hebben ondertekend vanuit het 
MMC. De overleggen worden nog gevoerd. Daarom kan er nog niets worden 
teruggekoppeld over de definitieve uitkomsten.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

3. Toelichting initiatief ‘TasKado’ (ingebracht door de vertegenwoordiger Werk 
& Inkomen) 

 
De vertegenwoordiger Werk & Inkomen deelt het initiatief genaamd ‘Taskado’ dat zij 
vier jaar geleden heeft opgericht. Een initiatief waarbij inwoners een tas met cadeaus 
kunnen ontvangen, zodat zij deze door kunnen geven aan iemand in hun netwerk.  
Mensen met een laag inkomen hebben vaak geen geld voor een cadeau als iemand 
jarig is of om iemand in het zonnetje te zetten. De vertegenwoordiger licht verder toe 
dat ook kwetsbaren, die vanwege corona niet op bezoek kunnen en toch een attentie 
willen versturen, bij TasKado terecht kunnen. Aan de leden van Veldhoven aan Tafel 
wordt gevraagd om dit initiatief bij hun achterban onder de aandacht te brengen. 
 

6. Uitkomsten Uitvoeringsprogramma lokaal gezondheidsbeleid  
 
De betrokken beleidsambtenaar geeft door middel van een presentatie een toelichting 
over het opgestelde uitvoeringsprogramma ‘lokaal gezondheidsbeleid’. De wethouder 
vult aan dat de gemeente in overleg is verschillende partijen om spreekuur Wonen en 
Zorg in te richten. Hier zal in de tweede helft van 2021 meer over bekend zijn.  
 
De individuele burger deelt dat in het uitvoeringsprogramma bij het onderdeel ‘alcohol 
en drugs’ de focus ligt op de jongeren, terwijl de ouders ook te maken kunnen hebben 
met deze problematiek. Zij hebben dan ook een voorbeeldfunctie. De betrokken 
beleidsambtenaar licht toe dat er momenteel een nationaal preventieakkoord wordt 
gesloten door het Rijksoverheid. Daarin wordt verzocht om een lokaal 
preventieakkoord op te stellen, waarin de drie pijlers zitten ‘Roken, overgewicht en 
alcohol’. Dit akkoord is niet enkel gericht op de jeugd, maar ook andere 
leeftijdsgroepen. 
 
De vertegenwoordiger van de GGzE de Boeit deelt dat  veel inkomensondersteunende 
voorzieningen wegvallen als jongeren 18 worden, zoals Stichting Leergeld. De 
beleidsmedewerker Armoede en Schulden deelt dat jongeren vanaf 18 jaar terecht 
kunnen bij de gemeente voor inkomensondersteunende voorzieningen. Wel deelt de 
beleidsmedewerker dat als een jongeren studeert het minder vanzelfsprekend is dat 
de jongere aanmerking komt voor deze maatregelen. Echter, bij uitzonderlijke 
situaties kan er altijd worden meegedacht vanuit de werkwijze ‘de omgekeerde toets’.  
 
De vertegenwoordiger vanuit de GGzE deelt daarnaast dat er activiteiten worden 
benoemd in het uitvoeringsprogramma, waar niet iedere inwoner aan kan deelnemen 
vanwege financiële redenen. De beleidsmedewerker Armoede en Schulden deelt 
informatie over de gemeentelijke meedoen-voorziening, waar ook veel lokale 
sportvoorzieningen onder vallen. De beleidsmedewerker vult aan dat als er 
Veldhovense sportaanbieders missen, deze aanbieders zich bij haar mogen melden.  
 
Door een vertegenwoordiger van de Seniorenraad wordt gevraagd naar de relatie 
tussen de gezondheid en de Omgevingswet. De wethouder deelt dat de Omgevingswet 
is uitgesteld naar 1 januari 2022. Er wordt momenteel gewerkt aan de 
Omgevingsvisie, waarbij wordt gewerkt aan een duurzame en gezonde leefomgeving. 
De focus ligt nu op het vastleggen van de richtlijnen hiervan. 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.veldhoven.nl/meedoen-voorziening


 
 
 

7. Evaluatie Social Impact Bond 
 

De beleidsmedewerker Werk en Inkomen licht de resultaten toe van de evaluatie 
Social Impact Bond. Een project wat drie jaar geleden is gestart. Dit project heeft als 
doel heeft om statushouders van uitkering naar werk te begeleiden en daarnaast de 
inburgeringsexamen te behalen. De resultaten zijn zeer positief. De ervaringen en 
leringen van deze trajecten worden meegenomen bij de ontwikkelingen rondom de 
nieuwe Wet Inburgering, die vanaf 1 januari 2022 weer onder de verantwoordelijkheid 
van de gemeente gaat vallen. We zoeken daarbij naar een uitvoering die past binnen 
de middelen die we daarvoor van het Rijk krijgen. Dan is het niet meer nodig om daar 
een lening, zoals de Social Impact Bond, voor af te sluiten.  
 

8. Vergaderdata VaT 2021 
 
Voor 2021 zijn de volgende vergaderdata vastgesteld: 

 
 Vrijdag 26 februari 2021 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 21 mei 2021 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 24 september 2021 van 9.30-11.30 uur 
 Vrijdag 17 december 2021 van 9.30-11.30 uur 

 

9. Concept verslag ‘Veldhoven aan tafel’  
 
Er worden geen opmerkingen gedeeld over het verslag. Het verslag is hiermee 
vastgesteld. 
 

10. Rondvraag & Sluiting 
 

In de rondvraag komen de volgende zaken aan de orde: 
- De consulente Wmo vraagt of de Zorg- en Dienstwijzer voor Senioren in Best ook 

in de gemeente Veldhoven wordt ontwikkeld. De wethouder deelt dat hierover 
veel discussie is gevoerd vanwege het onderscheid tussen doelgroepen. Ze wijst 
naar de informatieve flyers. De individuele burger vult aan dat hij voor deze 
doelgroep een soortgelijke overzicht heeft gemaakt. Ook wordt verwezen naar de 
‘Beweegwijzer 55+’ door een vertegenwoordiger van de Seniorenraad. 

- De vertegenwoordiger Jeugd- en Pleegzorg deelt dat ouders met vermogen bijles 
inschakelen voor hun kinderen die dit jaar examen doen. Ze vraagt zich af of de 
gemeente ook oog heeft voor de leerlingen met ouders die dit niet kunnen 
betalen. De wethouder geeft aan dit signaal te delen met de beleidsmedewerker 
Onderwijs. 

- Een vertegenwoordiger van de Seniorenraad vraagt naar de gemeentelijke 
hardheidsclausule naar aanleiding van de toeslagaffaire van de Belastingdienst. 
De wethouder licht toe dat er binnen de gemeente Veldhoven wordt gewerkt 
volgens de bedoeling, ook wel bekend als de omgekeerde toets. De effecten van 
een maatregel zijn dus leidend, samen met het doel van de wetgeving. Dat schaft 
meer mogelijkheden tot maatwerk. 

- De vertegenwoordiger van de Dorpsvereniging Oerle deelt dat er hard wordt 
gewerkt aan de dorpsvisie 2030. Er wordt een enquête uitgevoerd onder de 
inwoners. Er wordt verwacht dat de visie begin 2022 is afgerond. 

 
Volgend overleg Veldhoven aan Tafel: 26 februari 2021 van 09.30 uur tot 11.30 uur, 
locatie: gemeentehuis Veldhoven of digitaal. 
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